

# ODENSE GYMNASTIKFORENING

## HOVEDBESTYRELSEN

### Referat fra møde 18. september 2025



Afbud: Emil, Christina, Mogens

Mødeleder: Helle

Referent: Sonja

#### Dagsorden:

##### 1. Godkendelse af dagsordenen

Godkendt

##### 2. Orientering fra kontoret

Da der ikke deltog en suppleant fra Atletikafdelingen, havde Emil sendt en skriftlig beretning:

DHL-Stafetten blev godt afviklet med 23.145 deltagere spredt over 4 dage. Der har været positiv feedback fra deltagere og hjælpere angående, at der var god plads på pladsen og ruten. Der skal derfor lyde en kæmpe tak til alle de hjælpere, der knoklede på hele ugen.

- Eventyrløbets regnskab: Afventer stadig at Jacob Steengaard bliver færdig. Der er fortsat ingen fornemmelse af årets resultat.

- Kompan projektet: Line er kommet med videre i ansøgningspuljen hos Salling Fonden.

- Skolestafetten: Gik efter planen med 1200 deltagere, samt der var besøg fra JumpingFun, GoMonkey og AmbulanceSyd. Positiv feedback fra flere af klasserne.

- Cykel- og Atletikskolen: Line søger efter en ny instruktør. Børn og lærer er rigtig glade for konceptet.

- Odense Half: Blev annonceret i DHL-ugen, og efter en måned (15.9) er vi på 270 deltagere.

##### 3. Orientering fra hovedformanden

Kontoret har bedt om penge til en opgradering af booking systemet til klubhuset.

Bestyrelsen besluttede at bevillige 12.000 kr. til indkøb af det nødvendige udstyr.

Det har vist sig svært at samle stof til et fælles nyhedsbrev, og bestyrelsen besluttede derfor, at det fælles nyhedsbrev ophører.

Planerne for stadionområdet: Formanden vil følge udviklingen.

Der er behov for markedsføring af vore aktiviteter som en samlet forening samt synliggørelse på/i forbindelse med klubhuset. Dette sættes på som punkt på senere møde.

##### 4. Orientering fra afdelingerne

Gymnastik: Sæsonen i gang. Er snart oppe på 800 medlemmer igen. Kører på samme niveau som sidste år.

Atletik: Stævnesæsonen er ved at gå på hæld. Vi havde en stor delegation med til DM i Hvidovre, hvor der blev hentet 3 medaljer med hjem - én af hvert karat. Vi har haft en stor

gruppe (27) ungdommere med til DMU i Tårnby.

Her hjemme har vi afviklet Fynsmesterskaberne. Fin afvikling, men desværre ikke så mange tilmeldinger.

Der er fortsat et par stævner for de helt yngste i de næste par uger, inden vi begynder at bevæge os indendørs.

Vi har planer om at være en del af Tracks Indoors, som skal være en indendørs turnering. Vi håber på, at vi kan få stablet dette på benene.

Vi skal endnu engang være arrangør af Craft Løbecup. To af runderne rammer Odense. Vi håber i år på, at rigtig mange vil deltage, også gerne fra Motionsafdelingen og fra andre lokale løbeklubber.

Vi er gået i dialog med Dansk Atletik Forbund for at se, om DM Inde igen kan afholdes i cykelarenaen.

Kommunen er kontaktet med henblik på en dialog omkring renovering af Atletikstadion. Banen er meget slidt og trænger gevaldigt til en renovering.

16. september afholder Ambulance Syd en fysisk optagelsesdag på Atletikstadion for kommende elever, og der gøres brug af klubhuset til samtaler.

Motion: 24. september er der fællesmøde i Klubhuset for odenseanske løbeklubber med foredrag ved Søren Kirketofte. Der har været afholdt arrangement i Midskov med ca 25 deltagere. Der var været holdt møde med Atletikafdelingen om forskellige samarbejdsmuligheder. Der er sat gang i bestilling af klubbetøj.

TV: Årlig Ø-tur til Ærø er afholdt i august. Gåtur ved Gals Klint og besøg på Clay i starten af september. Mange var hjælpere til DHL, hvor der var fin forplejning og god behandling.

Klubhuset: Pokalerne er blevet pudset af frivillige fra Tværidræt.

## 5. Økonomi

Kassereren orienterede om økonomien. Orienterede ligeledes om solcellerens elproduktion. Vi er selvforsynende med 35-40 % af elforbruget. Vi bruger selv 91 % af det vi producerer.

## 6. Dagsordenspunkter til drøftelse:

- a Status på lokaleudgifter og fordelingsnøgle for 2026:

Der afholdes møde 7. oktober, og punktet sættes på næste bestyrelsesmøde.

- b Drøftelse af Hovedafdelingens vedtægter:

Det udsendte forslag til rettelser blev drøftet, og der var nogle få rettelser. Sonja foreslog, at beretning fra Klubhuset og beretning fra Juletræsfonden skrives ind i dagsordenen til generalforsamlingen. De vedtagne rettelser skrives ind og vedtægterne tages med på næste møde i november.

- c Vedligeholdelsesplan for klubhuset:

Det blev besluttet, at der nedsættes et udvalg til at se på behovet for vedligeholdelse på kort og længere sigt. Udvalget består af Thomas Juul, Carl P, Stein Borgtoft.

- d Forberedelse af klubbens 150 års jubilæum:

Jubilæet er om 5 år. Skal vi allerede nu begynde at afsætte penge til jubilæet?

Der var enighed om, at det er en god idé at begynde at arbejde med det allerede nu. Det skal også drøftes i de enkelte afdelinger, og afdelingerne opfordres til at komme med forslag til, hvordan jubilæet skal fejres og evt. hvem, der vil deltage i et jubilæumsudvalg.

Der kan eventuelt ansøges om tilskud fra Juletræsfonden.

- e Skal der kræves login for at få adgang til Hovedafdelingens referater:

Punktet udsættes.

- f Henvendelse fra Michael angående deltagelse i Sportslørdag 17. januar 2026: Gymnastikafdelingen deltager. Det blev drøftet, at det kan overvejes at lave en fælles stand til at gøre opmærksom på OGF's aktiviteter. HB ser gerne at Michael deltager i Sportslørdag med reklame for Eventyrløbet og DHL. Helle taler med Michael.

- g Oplæg fra Atletikafdelingen angående eventuelt samarbejde med Fysioterapeut/kiropraktor:

Udsættes, da der ikke er repræsentanter fra Atletikafdelingen til stede.

## **7. Kommende aktiviteter / planlægning**

Intet til dette punkt

## **8. Eventuelt**

Intet til dette punkt.

## **Hovedafdelingen uden Atletikafdelingen**

### **9. Nyt fra Eventyrløbet**

Vi har endnu ikke modtaget regnskabet for Eventyrløbet, hvilket ikke er tilfredsstillende.

### **10. Eventuelt**

Intet til dette punkt